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Elevråd   

- Præsentation  
- De tre spørgsmål til 

fællesmødet  
- Orientering. 
-  

 
Velkommen til nye elevrådsrepræsentanter, Mikkel 9b og Nilas 
7a. 
Elevrådet har gennemført en spørgeskemaundersøgelse i 
klasserne. Der er stadigvæk problemer med, at skolebussen 
kommer for sent.  
Elevrådet har lavet en grundig fremstilling, der præsenterer 
resultatet. Sender materialet til Bettina. 
 
Sætter gang i en ”toilet-kampagne”. Særligt på Mellemtrinnet er 
der udtrykt ønske om fokus på at passe på toiletområderne; 
aflevere rummet, som du har lyst til at møde det igen. 
 
Deltaget i opstartsmøde til FMK fælles elevrådsmøde. 
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Årets indsatsområder 
Drøftelse. 

 
Skoleåret sætter fokus på forskellige indsatsområder: 
1) Workshop v/Dansk Skoleidræt (FMK Partnerskabsaftale) er 
løbet rigtig flot af stablen. 2 mødegange er afviklet og 23. jan 
afvikles d. 3. og sidste workshop. Gode idéer og afsæt til 
praktiske øvelser til bevægelse i underisningen. Konkret og 
brugbart. Der er lagt procesplan for det videre forløb. 
2) Styrket forældresamarbejde i indskolingen. FMK 
indsatsområde. Indledt med kursuseftermiddag for alle 
skoleledelser.  
Opbygge en god kultur. 
Opmærksomhed på ”Corona-årgangene”, der nu er nået 
mellemtrinnet, og har haft en helt særlig skolestart. 
På CNS understøttet bl.a. ved Åbent Hus-dage og årets mange 
aktiviteter. 
 
Begge ovenstående områder er en del af dagsordenen på 
årets TUS/klassesamtaler. 
 
3) Skolens værdigrundlag. Tages op til en bred drøftelse blandt 
skolens aktører. Indledes i foråret 2024. 
 



4) Co-teaching. Stort pædagogisk tiltag. Lærere og 
pædagogers rolle i klassen. Fælles forberedelse og 
vidensdeling. Processen indledes i den elevfrie uge i starten af 
sommerferien 2024. 
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Meddelelsesbog 

- Arbejdsgruppe 
Drøftelse. 

 
Bettina orienterede. 
Meddelelsesbogen, der fungerer som en elevplan, ligger som 
en digital platform på AULA. 
Arbejdsgruppe nedsat: Gitte, Morten B, Josephine. 
Bettina indkalder gruppen. 
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Lejrskole og opsparing 
Drøftelse. 
 

 
Det er skolebestyrelsens holdning, at folkeskolen er for alle.  
Det økonomiske grundlag kan godt fremkomme gennem 
fællesaktiviteter og fælles indsamling, men bør ikke være 
afhængig af store indbetalinger i en klassekasse. 
Der må indhentes betaling for forplejning og for transport, samt 
bidrag til entré og/eller gæstelærer, samt ”snolder” på turen. 
Vi er nødt til at gentænke principper for lejrskole på CNS. 
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Valg til Skolebestyrelsen 
Drøftelse. 
 

 
Idé omkring en form for ”Åbent Hus” i skolebestyrelsen. Invitere 
forældre ind til en temadrøftelse/et konkret emne. 
Evt et ”for-møde”. 
Hvordan tager vi imod nye medlemmer? 
Arbejdsgruppe kommer med et udspil: Gitte, Josephine 
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Orientering fra:  

- a) formanden 
- b) personale 
- c) SFO 
- d) skoleledelse 
- e) andre 

 

 
Orientering 
a)Fra SSP en bøn om at droppe benævnelsen ”knallertbande” 
Kontakt fra Årslev omkring FUT-fest. Bestyrelsen afviser 
henvendelsen med begrundelse i, at der er alkohol involveret 
b)   Lærerpraktikanter fra UCL, med hovedfag engelsk. Starter 
på torsdag. 
c)   Godt i gang med aktivitetstilbud. Fin stemning og 
spændende aktiviteter. 
d)   Bettina orienterede. Forløb ”Pigeliv” på 8. årgang.  
      Stilling opslået, dansklærer til udskolingen,    
      Pædagogmedhjælperstilling til SFO deltids 
      Kommunalbestyrelsen har truffet beslutning om omlægning  
      af specialområdet. Vi får lov til at beholde vores specialafd.  
      Afventer lige nu procesplan. 
e)   Anbefaler kort dokumentar ”Kernen” om skolevægring. 
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Evt. 
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Næste møde: 11. oktober  
Punkter: 
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